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Abstract

Many of localization techniques are available now a day’s such as Global 

Positioning  System  (GPS),  Infrared,  Ultrasound,  and  Bluetooth  localization 

systems,  Wi-Fi  enabled  devices  and  cellular  mobile  phones.  Each  of  these 

techniques  has  its  own  advantages  and  disadvantages,  but  for  their  continuous 

network connectivity, low power consumption, wide adoption and their ability to 

offer indoor outdoor place detection capabilities cellular mobile phones are the best 

choice for location enhanced applications. There are five basic cellular positioning 

methods- proximity sensing, lateration, angulation, dead rocking, pattern matching- 

that measure many observables by different techniques. These cellular positioning 

methods varies a little bit according to the network they had been implemented on; 

as in GSM they turned up to (Cell ID + Timing advance, E-OTD, U-TDoA, and A-

GPS) or in UMTS the turned up to (cell based methods, OTDoA-IPDL, and A-

GPS). Those positioning techniques give a clue about two to four unknowns of the 

position (latitude, magnitude, altitude, and time). The more positioning techniques 

are combined, the more accurate positions are obtained.

The  need  of  locating  people  has  increased  apparently  than  ever  before 

because  of  many  reasons;  such  as  security  purposes  of  emergency  situations, 

terrorism  and  crime  prevention.  Not  forgetting  the  effect  of  such  service  in 

increasing the revenues per user for Cellular Communication Service Providers by 

launching many of attractive feasible services; such as enquiry information services, 

community services,  traffic  telematic,  fleet management and logistics,  marketing 

and value added technologies.

A program by  Turbo  C++ has  been prepared  to  simulate  the  process  of 

mobile location determination using tri-angulations technique. The limits of time 

dedicated for the thesis forbids the availability of making a simulation for all other 

positioning techniques, so they had been left for further scopes.
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In all operating mobile localization technologies there are always errors that 

affect the accuracy of location determination process in cellular networks, and add 

+(10m ~ 10km) according to the positioning technology used, reducing these errors 

margins is always an interesting subject for further researches. 

Key words: Positioning in cellular systems, location determination techniques, 

and location management.
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الـدراســـــــــــــــــــــــــة مســـــتــخــلص

ًل:  هذه في المواقع لتحديد المتاحة التقنيات من الكثير يوجد مث ّنظام الأيام  العالمي ال

)  المواقع لتحديد . . )، ت ع  أنظمة و والبلوتوث الصوتية، فوق الموجات الحمراء، الأشعة أنظمة ن

ًا الأفضليات من بعدد تمتاز التقنيات هذه من كل.  المحمولة الخلوية الهواتف  من تخلو ل وأيض

لكن.  ّلة المستمرة، شبكتها تغطية لميزات العيوب  الغير المواقع تحديد إمكانية و للطاقة إستهلكها ق

ّددة تعتبر)  أو مغلق( المكان بطبيعة مح  التموقع لتطبيقات الأفضل الخيار الخلوية الهواتف مفتوح

هناك.   عن الإستشعار( الخلوي الهاتف شبكات في المواقع لتحديد أساسية طرق خمس المعززة

تقيس)  نمط و الميت التأرجح الزوايا، قياسات الوقت، قياسات قرب،  التموقع متغيرات المطابقة

نسبة.   في فمثل تصنيفها يختلف المختلفة الخلوية الهواتف شبكات في تطبيقها طرق لتعدد المختلفة

)  للمحمول العالمية النظم شبكات . . تؤول( م ع الوقت+  هوية( إلى التقنيات هذه ن  المقدم، الخلية

) الوقت فارق مراقبة - . . )، م و ف م  العلوية الوصلة في الإشارات لقدوم الوقتي الفرق المعززة

  ( . - . . . و( ع و إ ق و ))  المساعد العالمي المواقع تحديد نظام ف - . . )، م ع ت  النظام شبكات في أما ن

)  للإتصالت العالمي . . فتؤول( إ ع  مع المراقب الوقتي الفارق الخلية، على المرتكزة الطرق( إلى ن

) السفلية الوصلة في التعطيل فترة . . . - . . )، س و ت ف م و  المساعد العالمي المواقع تحديد نظام ف

 .(( - . . تقنيات( م ع ت  خط الطول، خط( أربعة إلى متغيرين من قيمة تعطي هذه المواقع تحديد ن

كلما).  و الإرتفاع العرض،  التموقع عملية في المواقع تحديد تقنيات من أكبر عدد أستخدم الزمن

ّلما الواحدة أعلى. دقة ذات نتائج على الحصول أمكن ك

ّحة لتصبح البشر مواقع لتحديد الحاجة تزايدت  ّي من أكثر مل وذلك.  وقت إ  نتيجة مضى

 ومنع الإرهاب ولمقاومة الطارئة الحالت لأصحاب المساعدة توفير سرعة مثل أمنية لأسباب

تقنية.   الهاتف شركات أرباح زيادة في كبير أثر لها يكون وأن لبد المواقع تحديد كتقنية  الجريمة

كتوفير;  التطبيقات من عدد من الإستفادة من الزبائن بتمكين وذلك المحمول  عن معلومات الإضافية

،) ،...  مطارات، أسواق، مطاعم، فنادق،( العامة الخدمات )  الإجتماعية الخدمات إلخ )،  الدردشة

ّيمة التكنولوجيا( وتقنيات التسويق، الأساطيل، إدارة المرور، خدمات )). المضافة الق . . م( ق ت

- تقنية بإستخدم الجوال موقع تحديد محاكاة عملية تنفيذ تم قياسات( ولكن).  ثلثي  الزوايا

 تقنيات لجميع محاكاة إجراء إمكانية إنعدمت الأطروحة لهذه المخصص الوقت لمحدودية نتيجة

أخرى.  أوسع لفرص تركها تم ولهذا الخلوية الهواتف شبكات في المواقع تحديد
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 المأخوذة البيانات دقة من تقلل خطأ مصادر على تحتوي أخرى أو بصورة التقنيات جميع

حيث.  الشبكات في المواقع تحديد تقنيات في الحال هو كما عنها،  الخطأ هامش قيمة أن الخلوية

يعتبر). 10  ~  متر10( بين تتراوح المضافة  هذه الخطأ هوامش من أمكن إن التخلص أو التقليل كلم

ًا الأبحاث. من للمزيد محفزا موضوع

 كلمات

مفتاحية:

عمليات,  مواقع تحديد تقنيات لمتجولين لتموقع ا  الشبكات في ا

لتموقع. إدارة و الخلوية ا
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